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 چرا استقلال 
با اشتباهات مبتدیانه ای 

گل می خورد؟!

 نبرد حسن یزدانی  
با رقیب جدید آمریکایی

ایسنا: اولین تورنمنت رنکینگ سال ۲۰۲۳ 
کشتی جهان از ۱۲ تا ۱۶ به همن در زاگرب 
کرواسی برگزار خواهد شد. در این رقابت ها 
نزدیک به ۶۰۰ کشتی گیر در دو بخش آزاد و 
فرنگی مردان و کشتی زنان به میدان می روند تا 
رکورد بی نظیری را از نظر تعداد کشتی گیران در 
یک تورنمنت بین المللی شاهد باشیم. حسن 
یزدانی و امیرحسین زارع از ایران، جی دن 
کاکس و کایل اسنایدر از آمریکا، راوی کومار از 
هند، حاجی علی یف از آذربایجان، سالکازانوف 
از اسلواکی و گنو پتریاشویلی از گرجستان، 
از جمله آزادکاران عنوان دار جهان و المپیک 
حاضر در این تورنمنت خواهند بود. طبق لیست 
اعلام شده از سوی اتحادیه جهانی کشتی، در 
وزن ۸۶ کیلوگرم، زاهید والنسیا و مارک هال 
از آمریکا به میدان می روند و باید منتظر نبرد 
احتمالی آنها با حسن یزدانی بود. والنسیا اخیرا 
در جام جهانی توانست علیرضا کریمی دیگر 
چهره شاخص کشتی  ایران در ۸۶ کیلوگرم را ۵ 
بر ۳ شکست دهد. نام دیوید تیلور شاخص ترین 
رقیب یزدانی در تورنمنت کرواسی به چشم 
نمی خورد، اما در وزن ۹۷ کیلوگرم نیز امیرعلی 
آذرپیرا چهره نوظهور ایران با ستارگان آمریکایی 
مبارزه خواهد کرد. کایل اسنایدر، جی دن 
کاکس و مورگان اسمیت نمایندگان وزن 
۹۷ کیلوگرم آمریکا در این مسابقات هستند. 
اسنایدر عناوین قهرمانی جهان و المپیک را 
یدک می کشد و کاکس پس از اینکه دو سال 
پیاپی طلای ۹۲ کیلوگرم جهان را با شکست از 
کامران قاسمپور از دست داد، به یک وزن بالاتر 
آمده است. رویارویی با این دو کشتی گیر فرصت 
بسیار ارزشمندی برای آذرپیرا که قهرمان 

امیدهای جهان است، خواهد بود.

خارجازمستطیلسبز

 خط و نشان هافبک چلسی  
برای لیورپول

کای هاورتز معتقد است تیمش کاملا آماده 
بازی با لیورپول است. به گزارش تلگراف، 
لیورپول روز شنبه در آنفیلد به مصاف چلسی 
می رود و تیم گراهام پاتر از هم اکنون خود 
را برای یک بازی بزرگ آماده می کند. کای 
هاورتز هافبک چلسی در مورد احساسات خود 
قبل از بازی با لیورپول در لیگ برتر صحبت 
کرد. هاورتز پیش از دیدار حساس با لیورپول 
گفت: بدیهی است که بازی در آنفیلد برای ما 
همیشه یک بازی بزرگ است بنابراین فکر 
می کنم همه ما برای بازی در آنفیلد و کسب 
سه امتیاز هیجان زده هستیم. روحیه ما خیلی 
خوب است. روحیه بسیار خوبی در تیم حکم 
فرما است. ما چند بازیکن جدید وارد تیم خود 
کردیم و فکر می کنم خیلی خوب و سریع 

تطبیق پیدا کردند. 

خبـــــر

 برخلاف نظر کارشناسان 

قضاوت  داوری؛ بهانه جدید  ساپینتو

سالپنجم
شماره1474

آرمان ملی: ساپینتو سرمربی استقلال بعد از شکست مقابل 
سپاهان اعتقاد داشت داور نتیجه این دیدار را عوض کرده است 

نظری که کارشناسان داوری مخالف وی بودند! 
  برد سپاهان

در آغاز نیم فصل دوم لیگ برتر سپاهان و استقلال در حالی 
در حساس ترین دیدار هفته به مصاف یکدیگر می رفتند که هر 
دو، نیم فصل را با ۲۷ امتیاز به پایان رسانده بودند و همین رقابت 
میلی متری در بالای جدول باعث شده بود حساسیت دیدار 
دوچندان شود. برتری سپاهان در نیمه نخست، در شروع نیمه 
دوم هم مشهود بود تا اینکه پنج دقیقه پس از آغاز بازی، این امید 
نورافکن باشد که با گلی استثنایی که با یک شوت از راه بسیار دور 
به لطف اشتباه رضایی، دروازه بان استقلال به ثمر رسید سپاهان 
را پیش انداخت. استقلال هشت دقیقه بعد به بازی برگشت و روی 
همکاری یامگا و مطهری، گل تساوی را به ثمر رساند. در حالی که 
بازی می رفت با تساوی یک بر یک به پایان برسد، در دقیقه ۹۵ 
خطای سیاوش یزدانی روی مغانلو، باعث شد داور برای سپاهان 
پنالتی بگیرد تا این رامین رضاییان باشد که گل دوم و پیروزی 

بخش سپاهان را از روی نقطه پنالتی به ثمر برساند. 
  نظر ساپینتو 

ریکاردو ساپینتو پس از شکست ۲ بر یک تیم فوتبال استقلال 
مقابل سپاهان اصفهان در هفته شانزدهم لیگ برتر فوتبال، 
اظهار داشت: بازی خوبی بین دو تیم خوب برگزار شد. نیمه 
اول رقابتی بود و تا پایان این نیمه موقعیت های زیاد و بهتری 
داشتیم. یک توپ البته لو رفت و آنها یک موقعیت گلزنی داشتند. 
نتیجه در نیمه اول خوب بود و حتی با وجود جنگندگی که نشان 
دادیم بازی خیلی کیفیت نداشت. بازی رقابتی بود، ولی کیفیت 
نداشت. پس از اینکه گل را خوردیم بازی را با تعویض ها عوض 

کردیم و شروع به خوب بازی کردن کردیم و گل زدیم. بعد یک 
پنالتی داشتیم که داور خطا روی محمد محبی را نگرفت و به 
بازیکن ما کارت زرد داد. تیم حریف موقعیت های زیادی نداشت 
و روی چند ضربه کاشته موقعیت ایجاد کردند، ولی با توپ 
نمی توانستند موقعیت ایجاد کنند. وی در ادامه افزود: جای 
تأسف است که داور برای سپاهان پنالتی گرفت. هنوز صحنه 
را ندیدم، ولی به بازیکنانم اعتماد دارم. بازیکنان کمی تماس 
داشتند و داور در آن موقعیت نمی توانست ببیند بازیکنان تماس 
داشتند یا نه. دوباره از ما امتیاز گرفتند. ما لایق مساوی هم 
نبودیم، ولی بازی را باختیم. سرمربی تیم فوتبال استقلال در 
پاسخ به این سؤال که آیا هنوز به قهرمانی تیمش امیدوار است 
یا نه، گفت: البته که امیدوارم! هنوز امتیازهای زیادی باقی مانده 
است. با وجود این همه مصدومیت، رفتارهایی که از بازیکنانم 
می بینم، خوب است. علیرضا رضایی روی بدشانسی گل خورد. 
رضایی دروازه بان خوبی است و صد درصد به او اطمینان دارم. ما 
هنوز کار برای انجام دادن داریم و می توانیم به قهرمانی برسیم! 
ساپینتو در واکنش به صحبت های مداوم داور با بازیکنان و 
تأثیرگذاری آن روی بازیکنان استقلال تصریح کرد: البته که 
تأثیرگذار است و باید شفاف سازی شود. اینها رفتار نرمالی 
نیست. رفتاری که داور با محبی داشت، نرمال نبود. پنالتی 
واضحی روی محبی رخ داد، ولی داور نگرفت. داور یک متر با 
محبی فاصله داشت، ولی به بازیکن ما کارت زرد داد. دقیقه ۹۰، 
داور دیدِ سوپرمنی داشت که به سود سپاهان پنالتی گرفت. او 
نمی توانست تمامی صحنه را ببیند. ما ۱۰ بار از طریق تلویزیون 
نگاه کردیم که تماس وجود دارد، ولی به آن شدت نیست. جایی 
که داور حضور داشت، ممکن نبود صحنه را ببیند. داور تنها یک 
متر با محبی فاصله داشت، ولی به مهاجم ما کارت داد. خطا 

روی مطهری اما ۵۰ -  ۵۰ بود. در شرایطی که باید سه امتیاز 
را می گرفتیم، آن را از دست دادیم. دوباره حداقل دو امتیاز 
از ما گرفتند. اگر پنالتی ما گرفته می شد، پنالتی آنها گرفته 
نمی شد! وی درباره اینکه در بازی رفت با سپاهان گفته بود اگر 
بازیکنانش را در اختیار داشت، به این تیم نمی باخت، ولی امروز 
با بازیکنان جدید خود شکست خورد، خاطر نشان کرد: وقتی 
مربیان بازیکنان شان را داشته باشند، بهتر فرصت دارند که امتیاز 
بگیرند. من بهانه نمی آورم، ولی در بازی اول داور دو اشتباه کرد. 
گلر خطا کرد و یک پنالتی نیز برای ما گرفته نشد. می دانید چرا 
مثبت نگاه می کنم؟ درست است که شش امتیاز مقابل سپاهان 
از دست دادیم، اما لایق باخت نبودیم. در فوتبال برخی مواقع 
اتفاقاتی می افتد که مربی نمی تواند کنترل کند. عملکرد امروز 
تیمم خیلی خوب بود. لایق این بودیم که نبازیم و ببریم. امروز 
داور اشتباه بزرگی کرد و نتیجه را تغییر داد. داور واقعاً نتیجه 

را عوض کرد!
  مظفری

نوید مظفری، کارشناس داوری در گفت وگو با ایسنا در 
خصوص قضاوت دیدار سپاهان و استقلال بیان کرد: داور قضاوت 
خوبی داشت و به این دلیل که سر صحنه های نیاز به اخطار سوت 
می زد، توانست کنترل و مدیریت بازی را در دستش بگیرد. وی 
اضافه کرد: در دقیقه ۷۷، آفساید اعلام شده از بازیکنان استقلال 
اشتباه بود. کارت زرد به کاپیتان سپاهان درست نبود اما سایر 
اخطارها درست بود. مظفری در خصوص سایر صحنه ها گفت: 
در دقیقه ۳۷، برای جریمه تکل مغانلو، کارت زرد کافی بود و نیاز 
به اخراج نبود. برخورد محبی با کریمی در دقیقه ۷۹ در محوطه 
جریمه سپاهان، خطا نبود اما نیازی هم نبود که داور خطای 
تمارض بگیرد و ادامه بازی می توانست بهترین تصمیم باشد. 
خطای سیاوش یزدانی روی مهاجم سپاهان به درستی اعلام شد 

و پنالتی سپاهان صحیح بود. 
 رودنیل 

نوذر رودنیل در گفت وگو با تسنیم، درباره قضاوت حسن 
اکرامی در دیدار سپاهان اصفهان -  استقلال اظهار داشت: 
اکرامی و تیمش امروز خوب قضاوت کردند. با اینکه تعداد خطا ها 
و اخطار ها دورقمی شد، ولی همه خطا ها و اخطار هایی که داده 
شد، درست بودند. وی در ادامه افزود: در دقیقه ۲+۹۰ داور به 
خوبی برای سپاهان اعلام پنالتی کرد. در این صحنه داور نزدیک 
بود و به خوبی پنالتی را تشخیص داد. کارشناس داوری فوتبال 
کشورمان تصریح کرد: همچنین در دو صحنه در دقایق ۷۹ و 
۶۶ که استقلالی ها اعتقاد به پنالتی داشتند، داور به درستی 
تصمیم بر ادامه بازی گرفت. رودنیل خاطرنشان کرد: در دقیقه 
۷۶ بازیکن سپاهان در موقعیت تک به تک بود که کمک داور به 
اشتباه اعلام آفساید کرد. وی در خاتمه یادآور شد: خطایی که در 
دقیقه 4۶ منجر به گل نخست سپاهان شد هم به درستی اعلام 

شد و گل استقلال نیز در شرایط سالم به ثمر رسید. 

عضو سابق تیم ملی فوتبال تأکید کرد که وقتی فوتبال ایران 
نه با مربی ایرانی و نه خارجی از مرحله مقدماتی جام جهانی 
صعود نمی کند، لااقل مربی ایرانی روی نیمکت تیم ملی 
بنشیند. رضا وطنخواه در گفت وگو با تسنیم درباره عملکرد 
پرسپولیس در نیم فصل اول لیگ برتر ۱4۰۱ اظهار داشت: من 
خوشحالم که نیم فصل با اول قهرمانی پرسپولیس تمام شد، 
اما می دانم کار این تیم در نیم فصل دوم سخت است. علتش 
هم این است که ما ایرانی ها، خصوصا ورزشکاران معمولا به 
انتهای کار فکر نمی کنیم و تمام هم و غم مان را روی حال 
می گذاریم و می خواهیم حال را داشته باشیم. البته این هم 
چیز بدی نیست، ولی باید حواس مان جمع باشد چون برای 

اینکه کار را به انتها برسانیم، سختی های بیشتری در مقایسه 
با نیم فصل اول پیش روی ما قرار می گیرد. وی در ادامه تأکید 
کرد: با توجه به بازی های انجام شده در نیم فصل اول، تیم ها از 
پرسپولیس شناخت بیشتری پیدا کردند و نقاط ضعف و قوت 
ما را می دانند، پس باید خیلی بیشتر کار کنیم که آنها نتوانند از 
این چیزها علیه ما استفاده کنند. رقبا در دور برگشت به مراتب 
سخت تر هستند، ولی امید دارم امسال قهرمان شویم. این 
پیشکسوت فوتبال در مورد با انتخاب سرمربی تیم ملی فوتبال 
خاطرنشان کرد: نمی دانم چه بگویم. خدا کی روش را نبخشد. 
او چه از جان فوتبال ما می خواهد؟! البته که او آدم زرنگی است. 
طرف صحبت من طرفداران او هستند که واقعا به چه دلیل 

از او حمایت می کنند. من شنیدم برانکو را هم می خواستند 
بیاورند، البته که او به تیم ملی عمان رفته و آنجا هم خوب 
کار کرده است. فکر نمی کنم بیاید، ولی چه کی روش باشد و 
چه نباشد، مساله این است که کار فوتبال ما در جام جهانی ها 
سخت است. وی تصریح کرد: هیچ وقت هم از مرحله مقدماتی 
صعود نکردیم و با این امکانات و وضعیتی که داریم، هم بعید 
می دانم در سال های بعد نیز این اتفاق رخ دهد. به همین دلیل 
من نظرم روی مربی ایرانی است. ما با مربی خارجی هم صعود 
نکردیم، با طالبی و مهاجرانی هم صعود نکردیم، پس چرا به 
خارجی پول بدهیم؟ بهتر است مربی ایرانی به کار بگیریم که 

این مساله محاسن بیشتری برای ما دارد. 

وطنخواه: کی  روش از جان فوتبال ما چه می خواهد؟

   رونمایی
باشگاه ذوب آهن که 3 روز پیش قرارداد سامان 
نریمان جهان را امضا کرده بود، دقایقی پیش از دیدار با 
پرسپولیس از جذب او رونمایی کرد تا سامان نخستین 

خرید نیم فصل مهدی تارتار باشد.  

      پنالتی 
 رامین رضاییان یک بار دیگر در یکی از 
دیدارهای مهم سپاهان در فصل جاری ارائه گر 
بازی خوبی بود و گل پیروزی بازی را به نام خود 

ثبت کرد. 

           انتقال 
روز پنجشنبه نشریه آاس نوشت که ژاوی برای 
جانشینی ممفیس دیپای، روی گونچالو گِدِش نظر 
مثبت دارد، اما در نهایت گونچالو گِدِش، بال پرتغالی 
ولورهمپتون، قرضی تا پایان فصل راهی بنفیکا شد. 
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کوتاه
تسنیم: سرمربی تیم فوتبال تراکتور گفت روزی که تیم 
تحت اختیارش برای فوتبالِ خوب تلاش نکند، او به اسپانیا باز 
خواهد گشت.  »پاکو خمس« در نشست خبری پیش از بازی 
مقابل گل گهر سیرجان، اظهار داشت: من تیم حریف را آنالیز 
کرده ام، تیم کامل و خطرناکی است. لازمه پیروزی این است که 
نقطه قوت خودمان را به نقطه قوت آنان تحمیل کنیم. ما سعی 
می کنیم سبک بازی خودمان را انجام دهیم. وی با بیان اینکه 
قطعاً شاهد فوتبال تهاجمی از سوی تراکتور خواهیم بود، مطرح 
کرد: روزی که تراکتور برای فوتبالِ خوب تلاش نکند، من به 
اسپانیا بر می گردم. ما برای بازی روز شنبه عباس زاده را به دلیل 
مصدومیت و ریکاردو آلوز را هم به دلیل محرومیت در اختیار 
نداریم. خمس با بیان اینکه از نظر روحی و روانی در شرایط 
خوبی قرار داریم، ادامه داد: فوتبال خوبی به نمایش می گذاریم 
و بازیکنان از نظر ذهنی تقویت شده اند. وی در پاسخ به سوالی 
مبنی بر اینکه آیا به دنبال جذب دروازه بان دوم هستید؟ بیان 
کرد: من قبلا هم گفته ام که در خصوص نقل و انتقالات در 
نشست خبری صحبت نخواهم کرد و باشگاه کارهای مربوطه 
را پیش می برد. سرمربی تراکتور در پاسخ به سوالی مبنی بر 
اینکه آیا تراکتور از نبود ریکاردو آلوز در بازی روز شنبه متضرر 
می شود؟ عنوان کرد: تمرکزم روی بازیکنانی است که برای بازی 
روز شنبه در اختیار دارم. ما از نفرات جایگزین در پست آلوز 

استفاده خواهیم کرد. 

بیــنالمــلل
پپ گواردیولا اذغان دارد تیم او با خوش شانسی توانست 
برنده دیدار با تاتنهام باشد. به گزارش ساکرنت، در یکی از 
حساس ترین دیدارهای معوقه و حساس لیگ جزیره، تیم فوتبال 
منچسترسیتی در ورزشگاه اتحاد میزبان تاتنهام بود و توانست 
با شکست 4 بر ۲ این تیم، اختلافش را با آرسنال صدرنشین به 
عدد ۵ کاهش دهد، اما گواردیولا پس از سوت پایان بازی باز هم 
خوشحال نبود. پپ گواردیولا به اسکای اسپورت گفت:  برنده 
شدیم ولی خوش شانس بودیم. اگر دیر یا زود تغییر نکنیم، 
امتیازات زیادی را از دست خواهیم داد. انگیزه و میل به پیروزی 
از دقیقه یک در تیم ما نبود درست مثل هوادارآنکه 4۵ دقیقه 
ساکت بودند. آنها هو کردند، اما تیم ما در پنج سال چهار لیگ 
برتر را برده است. موفقیت پس چیست؟ من 
قهرمانی های زیادی کسب کردم آن هم با وجود 
تیمی مثل لیورپول.  این مربی اسپانیایی در 
پاسخ به این سوال که آیا آتش هجومی سیتی 
خاموش شده است، پاسخ داد: قطعاً، در غیر این 
صورت ما گل هایی را که در هر بازی دریافت 
می کنیم را شاهد نخواهیم بود. امروز ما 
خوش شانس بودیم که تاتنهام را بردیم 
اما فردا شاید خوش شانس نباشیم. از 
دقیقه ۵۱ تا ۶۳، شاگردان گواردیولا 
سه بار توسط آلوارز، ارلینگ هالند 
و ریاض محرز دروازه لوریس را باز 
کردند و کامبک زدند. این پایان 
کار نبود و در دقیقه ۹۰، سیتی باز هم 
توسط محرز به گل رسید تا با نتیجه 4 

بر ۲ پیروز از میدان خارج شوند. 

دیدگـــــاه
شیطنت هایی برای عدم نتیجه گیری استقلال 

محمدنوری
کارشناس فوتبال  

 استقلال در هفته شانزدهم لیگ برتر مقابل سپاهان تن 
به شکست داد. به نظرم این دیدار،  بازی خوبی بود. ۲ تیم 
جزو پرمهره ترین تیم های لیگ هستند که مقابل یکدیگر قرار 
گرفتند. در مجموع استقلال خوب بازی کرد، اما به هرحال 
شیطنت هایی صورت گرفت تا استقلال دست پر اصفهان را ترک 
نکند. نقش داور در این بازی بی تاثیر نبود. بعد از بازی با تراکتور 
در جام حذفی شرایط استقلال نسبت به گذشته بهتر شده 
است و با برنامه تر بازی می کند. نبود چشمی، حسینی و قایدی 
و همین طور غیبت یک نیمه ای محبی کاملا روی روند بازی 
استقلال تاثیر گذاشت. ساپینتو در این بازی جوانگرایی کرد که 
این یک امتیاز مثبت است، زیرا جوانان به خوبی جواب اعتماد 
مربی را می دهند. ۲ گلی که استقلال دریافت کرد روی اشتباه 
فردی به ثمر رسید. رضایی با توجه به اینکه تمام بازی ها را از 
روی نیمکت دنبال می کرد و در حساس ترین بازی درون دروازه 
استقلال قرار گرفت، کمی استرس داشت و این طبیعی است 
و نمی شود به او خرده گرفت. روی گل دوم از نظر من سیاوش 
یزدانی می توانست مدیریت کند و آن پنالتی را به حریف نمی داد. 
عین همین صحنه در محوطه جریمه سپاهان روی محبی خطا 
شد که داور آن را قبول نکرد. نمی دانم کمیته داوران و افشاریان 
چرا چنین داورهایی را برای این بازی حساس انتخاب می کنند. 
یکسری از دوستان واقعا نمی خواهند استقلال برنده باشد و 
شیطنت هایی را انجام می دهند که به ضرر استقلال تمام شود. 
چندین سال است که استقلال از داوری ضربه می خورد و کسی 
هم پاسخگو نیست. اگر VAR بود قطعا یکسری دوستان که 
منفعت استقلال را نمی خواهند رسوا می شدند.  لیگ امسال 
اصلا قابل پیش بینی نیست و استقلال هنوز ۱4 بازی دست 
نخورده دارد. هرچند اختلافمان با صدر ممکن است بیشتر 
شود، اما هنوز امیدواریم. شاگردان ساپینتو دیگر فرصت اشتباه 
ندارند و در بازی های باقیمانده محکوم به برد هستند. تمام 
۱۶ تیم لیگ برتر از کیفیت بالایی برخوردار شده اند و ممکن 
است همین سپاهان مقابل تیم های پایین جدول شکست 
بخورد. رقابت در بالای جدول داغ تر از همیشه دنبال خواهد 
شد و من به آینده استقلال خوش بین هستم.  از فتح ا... زاده 
خواهش می کنم هرچه سریع تر پنجره نقل و انتقالاتی استقلال 
را باز کند و در درجه نخست یک بازیساز خوب برای تیم جذب 
کند. اینکه مهاجمانمان گل نمی زنند به انگیزه و روحیه مربوط 
نمی شود؛ بلکه به مدیران قبلی باشگاه مربوط می شود که بدون 
نگاه به جوانب ۶، ۷ مهاجم خریدند و قسمت بازیساز را به کلی 
فراموش کردند. خط هافبک ما مقابل سپاهان بد بازی نکرد و 
می توانستند از شکاف بین مدافعین سپاهان استفاده بهتری 
ببرند، اما ناموفق بودند. مهاجمان ما یک مکمل می خواهند که 

امیدوارم در آینده نزدیک این مشکل حل شود.  

خورشیدی: 

اسکوچیچ به خاطر ۴۰۰ هزار تومان اینترنت نداشت
مجتبی خورشیدی مدیر پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان 
گفت: اسکوچیچ به خاطر 4۰۰ هزار تومان اینترنت داخلی 

نداشت.
  حضور در تیم ملی 

مجتبی خورشیدی در مورد دلیل حضورش در تیم ملی 
فوتبال کشورمان در دوره ریاست شهاب عزیزی خادم در 
فدراسیون فوتبال اظهار داشت: پیش از آمدن به فدراسیون 
فوتبال سعادت دیدار با دراگون اسکوچیچ را نداشتم اولین روز 
حضور من در ساختمان پک اسکوچیچ دید و فریاد راه انداخته 
و به من گفت اینترنت ندارم ابتدا تصور کردم او برای خط 
خارجی اش را اینترنت ندارد اما دیدم اینترنت داخلی ندارد و از 
دوستان سوال کردم که چرا این قصه پیش امده و چقدر هزینه 
اینترنت داخلی است که گفتند ۳۰۰، 4۰۰ هزار تومان. مدیر 
پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان گفت: روز اولی که اسکوچیچ 
را دیدم متوجه شدم به خاطر ۳۰۰، 4۰۰ هزار تومان اینترنت 
داخلی ندارد. دلیل نگرفتن اینترنت داخلی برای اسکوچیچ را 

پرسیدم که چرا این کار را انجام نمی دهید که صدای مربی 
خارجی در نیاید که پاسخ دادند هزینه نداریم و عبارتی را به 
کار بردند که شاید درست نباشد من در اینجا بگویم. اگر اکنون 
اینترنت بخریم باز هم قصه بی پولی ادامه دارد پس از این اتفاق 
به فکر رفتم تا ببینم با این وضعیت باید چه کاری انجام بدهیم. 
به همین دلیل از یکی از دوستان و آشنایان خود خواستم 
برای دیدار به ما وقت بدهد آن فرد هم اعلام کرد تا دو هفته 
آینده نمی تواند به ما وقت بدهد. مدیر پیشین تیم ملی فوتبال 
کشورمان تصریح کرد: به این فرد گفتیم وقتی می خواهیم برای 
تیم ملی ات زیرا در مرحله سختی قرار داریم این تیم باید به 
جام جهانی صعود کند و خواهش کردیم فرد رابط صحبت های 
ما را به گوش آن فرد برساند. ۱۰ دقیقه بعد تماس گرفته و 
گفتند پنج شنبه بعدازظهر بیایید و شنبه نیز طرح موضوع کنید. 
عزیزی خادم همان روز تماس گرفت و آن فرد هم با وجود جلسه 
مهمی که داشت این جلسه را لغو کرد. ساعت ۱۲ با نامه نزد آن 
فرد مذکور رفتیم و برای اولین بار او را می دیدم. خورشیدی در 

مورد اینکه با این تفاسیر ۶۰میلیارد معروف را او گرفته است 
توضیح داد: بیشتر از ۱۰۰ میلیارد نه ۶۰ میلیارد تا جایی که 
می دانم آن فرد مذکور با ۱۳۰ میلیارد موافقت کرد که نزدیک 
به ۱۰۷ میلیارد تومان به فدراسیون تیم ملی رسید. طبق قانون 
مابقی این مبلغ به خزانه داری می رفت و از وزارت ورزش پول 

را به ما می دادند. 
  کی روش 

وی در مورد اینکه برخی از بازیکنان تیم ملی در دوره تیم ملی 
خواهش کردند کی روش را به تیم ملی بیاورند، گفت: این موضوع 
را تأیید می کنم البته طبیعی هم است آن نفراتی که به من 
مراجعه کرده و گفتند کی روش را جای اسکوچیچ بیاورید قطعا 
دلشان برای تیم ملی می سوخت و قلب شان برای صعود تیم ملی 
به جام جهانی می تپید هدف آنها تخریب اسکوچیچ نبود. آدم 
باید حق را بگوید تا روزی که اسکوچیچ در تیم ملی بود همین 
نفرات سر خود را نه برای او بلکه برای تیم ملی و پرچم کشورشان 
گذاشتند. مدیر پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان در مورد اینکه 
بازیکنان مخالف اسکوچیچ همان نفراتی بودند که در جلسه با 
وزیر ورزش شرکت کردند گفت: اجازه بدهید من اسم آنها را 
نگویم تیم ملی در آن زمان دو دسته بود نفراتی که کی روش را 
دوست داشتند یا بازیکنانی که به شدت به اسکوچیچ علاقه مند 

بودند و دوست نداشتند کی روش بیاید.  

تیم استقلال در شروع نیم فصل دوم لیگ برتر 
و برای مرتبه دوم در این فصل مقابل سپاهان 
شکست خورد. افشین حاجی پور هافبک سابق 

استقلال در این خصوص صحبت کرد. 
  در مورد شکست استقلال مقابل 

سپاهان چه نظری دارید؟
 استقلال در قیاس با آخرین بازی خود در 
دور رفت لیگ برتر و همچنین بازی جام حذفی 
مقابل تراکتور بازی بهتری انجام داد، اما کمبود 
مهره تأثیرگذار در این تیم عامل مهمی شده 
تا نتواند از بازی خوب خود نتیجه مدنظر را به 
دست آورد و دور برگشت لیگ برتر را هم با 
شکست آغاز کرد. در بحث مالکیت توپ و بازی 
برتر استقلال عملکرد بهتری داشت، اما به بازی 
زیبا امتیاز نمی دهند. سیاوش یزدانی که مدافع 
باتجربه ای شناخته می شود در وقت های تلف 
شده روی یک توپ ساده پنالتی داد. شهریار 
مغانلو در شرایطی نبود که بتواند خطری جدی 
روی دروازه استقلال ایجاد کند، اما یزدانی که در 
این فصل دچار افت شده و با مدافعی که در فصل 
گذشته بازی می کرد فاصله گرفته خیلی راحت 
می توانست مهاجم سپاهان را نگه دارد و خطر 
او را از روی دروازه استقلال دور کند اما مبتدی 
رفتار کرد و با عجله در تصمیم گیری خطای 
بچه گانه ای مرتکب شد تا سپاهان در دیداری که 
مستحق پیروزی نبود به راحتی مالک ۳ امتیاز 

شود و در کورس قهرمانی باقی بماند. 
شکست  باعث  فردی  اشتباهات    

استقلال شد!
 جای سؤال دارد چرا استقلال با اشتباهات 
مبتدیانه ای گل می خورد و به راحتی امتیاز 
از دست می دهد؟ در دیدار با سپاهان علیرضا 
رضایی روی گل اولی که استقلال خورد دچار 
اشتباه فاحشی شد. درست است که او در این 
فصل نیمکت نشین سید حسین حسینی شده 
و در این زمینه سرمربی تیم بی تقصیر نیست 
اما شوتی که رضایی با اشتباه در دفع آن به گل 
اول حریف مبدل کرد را می شد به شکل بهتری 
دفع کرد و دروازه را نجات داد. در فصل نقل و 
انتقالات باید نقاط ضعف را پوشش داد چون با 
روند فعلی استقلال هیچ شانسی برای قهرمانی 

نخواهد داشت. 
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